

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE

Mandag d. 18. August kl. 18.30

Fremmødte bestyrelsesmedlemmer: Rikke, Magnus, Kåre, Christian, Jonathan, Frederik, Daniel

Øvrige fremmødte: Emil (ET), Daniel Herbert – begge kun til stede til deres respektive punkter

1. FORMALIA

Ordstyrer: Christian

Referent: Kåre

2. OPGAVELISTEN

Fast punkt. Ansvarlig: Ordstyrer

Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra
Kåre og Jonathan skal opdatere og definere sekretærens opgaver og ansvarsområder.	Vi har forsøgt at finde tid til at kigge på det hen over sommeren men vi kunne ikke finde et tidspunkt vi begge kunne på.	Kåre		03-25
Kåre deler et udkast til rammer for samarbejde med NTS styregruppe, samt finder ud af hvem der er kontaktperson fremover hos NTS.	Ikke gjort.	Kåre		05-25
Kåre laver udkast til Private Arrangementer, til en formel politik.	Ikke gjort.	Kåre		05-25
Kåre poster referatet på hjemmesiden.	Done.	Kåre		06-25
Kåre forsøger at få noget input til kommunikationspolitik. Kanaler og form er to forskellige emner som nok skal behandles hver for sig.	Ikke gjort – det bliver på et tidspunkt i efteråret.	Kåre	Efteråret	06-25
Kåre opdaterer maillisterne og hjemmesiden ud fra at Kannegaard har trukket sig fra brætspilsudvalget og Magnus har meldt sig i stedet.	Done.	Kåre		06-25
Kåre laver alle mødeindkaldelser for resten af bestyrelsesåret som skabeloner så man kan skrive punkter ind med det samme.	Done.	Kåre		06-25
Jonathan reviderer politikken omkring positive børneattester efter feedback på april mødet.	Se punkt nedenfor.	Jonathan		04-24

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra
Jonathan følger op på klubsbabskontrakterne med Bo.	Ikke done grundet sygdom/ferie på kontoret.	Jonathan		06-25
Daniel indhenter en plan omkring container fra den ansvarlige på Østerskov.	Intet nyt. Bestyrelsesmøde i morgen hvor han bliver klogere på en plan.	Daniel		05-25
Daniel laver et punkt til august møder om hvad vi gør med lokaleopgradering 3.0 (afslag fra Nordea)	Se punkt.	Daniel		06-25
Daniel og Magnus kigger på at indkalde til en rengøringsdag.	Der er indkaldt.	Daniel		05-25
Lager og udvalgsansvarlig finder en løsning for den plads der er kommet efter Airsoft har fået fjernet de fleste af deres ting. Samt svarer Sidste Søndag at indkøb af flere kasser er udsat til der er styr på hvem der kan bruge pladsen	Ikke gjort.	Magnus		06-25
Frederik afklarer behovet for måtter med Tabletop, og om det har noget med at NTS fjernede en masse måtter at gøre	Svar fra René: "Det er specifikt Legion og 40K måtter (der er ikke nok til større turneringer) samt Moonstone." Jeg har snakket med Henrik fra Tabletopudvalget, der selv har kørt nogle af NTS' 40k ting på plads. Han var under den opfattelse, at de beholdt 10 måtter til 40k, men har ikke som sådan bedt om at beholde noget (så vidt jeg forstår er han ikke blevet spurgt direkte). Der er nu kun 8 styks 40k måtter. Ifølge René er NTS og Tabletopudvalget blevet enige om fordeling, men sådan forstår jeg det ikke på Henrik. Jeg forsøger at hive fat i andre medlemmer fra udvalget til på mandag, men jeg har lidt svært ved at finde ud af, hvem der reelt	Frederik		06-25

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra
	er aktive medlemmer i udvalget for tiden. Jeg har lavet et punkt vedrørende indkøb af nye måtter.			
Frederik skaber et overblik over hvem der er formand/kvinde for de enkelte udvalg	Jeg har dele af dem: Bordrollespil: Sebastian Larsen Brætspil: Magnus Hegelund Værksted: Morten Baagø Sidste Søndag: Steffen Kanstrup Ungdomsudvalget: Valdemar Lunddal Jensen Festudvalget: Morten Baagø	Frederik		06-25

HVILENDE OPGAVER

Hvilende opgaver er opgaver, der ikke pt. har nogen ansvarlig og dermed ikke forventes løst i nogen nær fremtid. Alle bestyrelsesmedlemmer er meget velkomne til at påtage sig de hvilende opgaver.

Opgave
Rikke tager kontakt til Bo for at høre om han har kontaktoplysninger på dem der reparerede vores telte sidst, og sætter gang i en reparation. Det ligger hos Sidste Søndag nu.
Vi afholder rengøringsdag to gange om året; april og oktober. Der indkaldes mindst en måned før.
Lave et forslag til regnskab / budget der er mere i stil som virksomheder gør det.
Daniel og Rikke arbejder med et oplæg til en ny hjemmeside.

3. INDKOMMEN POST

Fast punkt. Ansvarlig: Kommunikationsansvarlig

TROA MARKED

BESKRIVELSE

Martin Brassøe vil gerne arrangere TRoA marked d. 20 september og reservere hele 2. sal.

BESLUTNING

Det er OK. Christian orienterer ham.

PROJEKT MED AUTISME UNGDOM

BESKRIVELSE

Projekt med Autisme Ungdom

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Hej Bestyrelse,

Jeg skriver i forbindelse med det projekt jeg er ved at stable på benene i samarbejde med Autisme Ungdom.

Jeg har nu fået tildelt den gruppe jeg skal være GM for, og vi har aftalt at vi mødes om fredagen. Fredagen må siges at være uden for lokalernes 'spidsbelastning'.

Jeg tænker at aftalen jeg laver med gruppen lyder at de har adgang til klubbens lokaler, med henblik på at deltage i vores fælles rollespil på de aftalte fredage, og at det er det eneste de kan bruge klubben til, hvis de vil deltage i andre aktiviteter eller bruge klubben på andre dage vil det naturligvis kræve et medlemskab på lige fod med alle andre.

Vi står naturligvis for oprydning og rengøring af det lokale vi har brugt som sædvanligt.

Der er på nuværende tidspunkt ikke en deadline for hvor længe projektet kommer til at strække sig over, men jeg regner med at holde projektet kørende i 6 måneder (så til og med Februar 2026)

Er det nogle retningslinjer bestyrelsen kan bakke op om, eller er der flere punkter vi skal være enige om inden jeg sætter projektet igang?

De bedste hilsner

E.T.

BESLUTNING

Revision – forventningen er at forløbet kører til juni måned 2026. Indledningsvis er det tre deltagere, måske kan der komme en til.

Bestyrelsen godkender at de 3-4 deltagere ikke skal betale medlemskontingent eller gæstebillet i den periode når de deltager i spillegangene om fredagen på det her rollespilshold. Bestyrelsen godkender denne undtagelse fordi det er en forening der vil noget for en udsat gruppe og det kan danne fundament for at lave noget mere permanent som kan give anledning til medlemmer eller gæstebilletter.

Vi aftaler at lave et opfølgningsmøde for at høre hvordan det går til februar.

FREMDRIFT RUNDVISNING I TROA

BESKRIVELSE

Jeg arbejder i et tilbud der hedder FREMDRIFT. I FREMDRIFT har vi et frivilligt fællesskab, faciliteret af frivillige - dét hedder SAMDRIFT. Den 1. tirsdag i hver måned er vi ude og besøge forskellige foreninger, og der er blevet peget på TRoA. Samdrift er for de personer der har tilknytning til fremdrift, primær målgruppe er fra 18-35 år, med få over 35.

Jeg vil høre, om du/I kunne have interesse i at få besøg af en håndfuld den 7. oktober i tidsrummet 16-17.30? En fremvisning, introduktion til huset - og måske, hvis nogle vil (og det kan nås) en aktivitet/spil?

BESLUTNING

Frederik tager den. Christian orienterer FREMDRIFT.

RENÉ SKALL/NTS

BESKRIVELSE

Kan du spørge bestyrelsen om vi må afholde et brætspils event for frivillige for NTS i TRoA? Kan selv stå for brætspil hvis TRoA ikke vil have vi bruger deres.

BESLUTNING

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Det er OK siden TRoA er medarrangør på NTS. Der gives for nu kun tilladelse til dette ene arrangement – eventuelt fremtidige arrangementer skal forbi bestyrelsen igen. Frederik orienterer Rene.

TABLETOP UDVALGET VIL HAVE MERE PLADS I KÆLDEREN

BESKRIVELSE

Hej, vi i tabletop udvalget har i længere periode manglet plads i kælderen, og kunne godt tænke os at benytte fest udvalget hylder. Så vi ville høre om det er okay, hvis vi flyttede festudvalget ting, som alligevel ikke bliver brugt, ind på lageret. Vi skal nok selv flytte det. :-)

BESLUTNING

Det overgår til Magnus og Frederik at tage det med i diskussionen om plads i kælderen. Vi danner os et overblik i forbindelse med rengøringsdagen.

Christian orientere Wichman om hvad vi gør.

4. SEKRETÆREN OG KASSEREREN

Fast punkt. Ansvarlig: Kassereren

Der gennemgås regnskab samt øvrige centrale orienteringspunkter fra kassereren.

GENNEMGANG AF REGNSKAB

Vi gennemgår økonomistatus og forecast fra 1. halvår.

- Status mangler internt vareforbrug, for gamle varer og Vareforbrug fra Vinterlejr. De bliver opgjort i 2. halvår.
- Vi bør i fællesskab kigge på posten nyindkøb, for at danne os et overblik over hvad der er realistisk vi får købt i år.

Begivenheder efter status:

- Vi er begyndt at udbetale penge for figurmaling, som godkendt til GF.
- Vi har afholdt Sommerlejr, men er ikke færdig med at lave regnskabet for sommerlejr.
- Ungdomsudvalget har købt DnD Bøger
- Jeg har modtaget salgsaftale for 2 nye Livetelte i forbindelse med An-TV midlerne. Med levering ender vi nok ca. 2.000 kr over budget for dem, for en samlet egenbetaling på ca. 16.000 kr. Hvis det giver anledning til diskussion foreslår jeg vi tager det under projekt-punktet. Enighed i bestyrelsen om at vi gerne vil bruge de ekstra 2.000 kroner. Vi lægger udgifterne under nyindkøb.

Dialog om, at vi i mange år har set et ikke-budgetteret underskud på Døgnsценarie. Bestyrelsen er enige om, at vi gerne ser at Sidste Søndag til næste år laver et budget for Døgnsценarie der reflekterer realiteterne de sidste år lidt mere nøje.

5. PROJEKTOVERBLIK

Fast punkt. Ansvarlig angives under de enkelte projekter.

KRATHUSET

Ansvarlig: Christian

Vi afventer Aalborg Kommunes behandling af ansøgning om byggetilladelse.

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



SOMMERLEJR

Ansvarlig: Christian

Det lykkedes os at tiltrække lidt flere deltagere, og sommerlejr forløb planmæssigt, og deltagerne var glade. Det foreløbige resultat ender med et overskud på 2457,60kr. Der kommer ikke flere udgifter, men vi vil gerne have bekræftet mobilepay og tilmeldings betalinger, da vi ikke har adgang til dem. (Jonathan?)

Vi havde på lageret en del øl og alkohol. Vi tog det med vi mente vi kunne sælge, hvilket har hjulpet godt med til overskuddet. Alternativet var at det blev for gammel til at vi kunne sælge det. Hvis vi skulle have købt dette, ville vi nok have et overskud omkring 1.500kr i stedet.

Vi er gået i gang med at planlægge datoer for næste år, så folk bedre kan reservere ferie i god tid. Vi håber på at kunne give et budget for 2026 sammen med de andre udvalg i TRoA.

UDVALGSTUR

Ansvarlig: Kåre

Vi har holdt et møde og fordelt opgaver. Jeg tænker vi går i gang med mange af aktiviteterne i september for alvor. Folk er også blevet adviseret om udvalgstur.

AKTIV SOMMER

Ansvarlig: Daniel

Der kom 4 deltagere til Åbent hus.

CONTAINEROPRYDNING

Ansvarlig: Daniel

Intet nyt. Afventer første bestyrelsesmøde i morgen tirsdag.

LOKALEOPGRADERING 3.0

Ansvarlig: Daniel

Se separat punkt.

SAMVÆRSPOLITIK

Ansvarlig: Frederik

Vi har arbejdet lidt videre med de værdier, som vi gerne vil have med videre i forløbet. Vi har været lidt plaget af sygdom, og har derfor måtte aflyse to af vores møder, men er ved at planlægge nye møder for august/september. Jeg er stadig forhåbningsfuld ift. at nå vores deadline, men det er muligt vi skal skære lidt i det produkt vi fremviser til kommende GF.

Niels Christian har meldt sig ud fordi han ikke har tid.

MALE- OG LATEXVÆRKSTED

Ansvarlig: Frederik

Intet nyt. Jeg har sendt tilbud mm. til Daniel, der har taget det med videre i fondsansøgningen. Jeg kigger derudover på andre løsninger, og håber på at få en anden ind for at give et tilbud, så jeg kan sammenligne dem.

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



TRY OUT

Ansvarlig: Frederik

Ikke det store nyt siden sidst. Jeg har oprettet aktiviteterne på Motivu, men vi har endnu ingen tilmeldte. De plejer først at komme i september. Magnus og jeg har derudover været til et instruktørkursus med Aalborg Kommune.

ARRANGEMENT MED AUTISMEFORENINGEN

Ansvarlig: Frederik

Vores camps er afsluttet, og jeg har fået at vide, at det var en stor succes. Flere glade forældre har skrevet ind til både os og Autismeforeningen med ros. Vi har aftalt at afholde et evalueringsmøde med Autismeforeningen d. 2 september. Jeg deltager, hvis jeg kan komme til det. Ellers spørger jeg Ungdomsudvalget, om de vil give mig et referat.

LÅNEUDSTYR OG TELTE FRA AN-TV PULJEN

Ansvarlig: Jonathan

Håndteret i økonomipunktet.

6. ROS OG GODE HISTORIER

Ansvarlig: Alle

Alle må bidrage med positive historier og ros for det gode arbejde de mange frivillige laver. Vi kommunikerer primært rosen gennem hjemmesiden, så det er synligt for alle.

Ros
Bettina Lindegaard, Christian Fenger, Erik Støvring Preussler, Jens Baadsgaard, Lola Sigvert, Mads Jacobsen & Philip Fleron for at afholde to gode camps med Autismeforeningen!
Åbent hus Daniel, Frederik, Jonathan, Christian, Magnus, Mikkel Munk, Thomas Holm og Erik Støvring Preussler.
Anne Johansen, Christian Christiansen, Victor Lundhede Christensen, Kristian Østergaard, Wilhelm Andersen, Frederik Nørgaard Pedersen, Christian Mortensen, Rasmus Schmidt Nordestgaard, Christian Petersen, Jason Figge Jensen, Kian Torp-Nielsen, Marcus Bach, Kasper Yoo, Magnus Thrysøe, Marius Rosenkilde Stevns, Sebastian Jeppesen, Jonathan Jeppesen, Cecilie Emilie Drejer, Tor Bjørn Torp, Ida Lunde, Erik Støvring Preussler, Nikolaj Jeppesen, Chris Sigvardsen og Steffen Kanstrup for deres indsats til Døgnsценarie. Også tak til de mange deltagere som gav en hånd med opgaver hist og her – vi har desværre ikke navnene.

7. STATUS FRA UDVALG

Ansvarlig: Udvalgsansvarlig

VÆRKSTEDSUDVALGET

Værkstedsudvalget har fået laserskæreren til at fungere igen, men har indskrænket brugen af den, og er ved at planlægge genafholdelse af brugskurser, da nedbruddet var forårsaget af forkert brug.

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Der er desuden kommet nogle spørgsmål vedrørende oprydning i området mellem Sidste Søndag lageret og værkstedet, men enten møder udvalgsformanden op til dette møde, eller er tilfreds med Christians svar på mail.

NOTER, BESLUTNINGER OG OPGAVER

Intet at notere.

8. STATUS FRA KOMMUNEN

Ansvarlig: Kommunekontaktansvarlig

BESKRIVELSE

Intet nyt

NOTER, BESLUTNINGER OG OPGAVER

Intet at notere.

9. LOKALEOPGRADERING 3.0

Ansvarlig: Daniel

BESKRIVELSE

Vi fik første afslag fra Nordea som anbefalede vi søgte en anden pulje til samme formål. Den er der ikke svar fra endnu.

Skal vi afvente eller gennemføre gulvrenoveringen som kommunen har sagt de vil finansiere?

ANBEFALING

At vi afventer om Nordea-fonden giver bevilling.

DISKUSSION

Intet at notere.

BESLUTNING

Vi skubber beslutningen til næste møde.

10. SAMARBEJDE MED VOERGAARD LEVENDE HISTORIE

Ansvarlig: Kåre

BESKRIVELSE

Jeg har fået en henvendelse fra Voergaard Levende Historie som afvikler middelalderdagene på Voergaard Slot. De vil gerne samarbejde med os og Daniel Herbert dukker op på mødet for at fremlægge tanker.

Hans oprindelige mail:

Jeg skriver for at høre om TROA kunne have interesse i at starte et samarbejde op med Voergaard Levende Historie. Det er os der hvert år afvikler Middelalderdagene på Voergaard Slot.

Jeg har hørt at sådan et samarbejde før har været i værks, men grundet Corona stoppede det.

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



Jeg har nu taget opgaven på mig da jeg selv er rollespiller og syntes at det er for dårligt at os nørdede mennesker ikke arbejder sammen.

Hvis dette kunne have nogen form for interesse, så må du endelig skrive tilbage og så kan vi eventuelt finde et tidspunkt vi kan mødes og snakke omkring det.

Der er ikke tanker om at få stablet noget på benene for Middelalderdagene afholdes her den 12.-19. juli, men det ville være fedt næste år.

ANBEFALING

At vi forholder os til oplægget og beslutter, om det er interessant at arbejde videre med.

DISKUSSION

De vil gerne historisk formidling og dermed er det stålåben.

Det skal ikke være strengt historisk korrekt, men omvendt skal det ret passe ind i den overordnede illusion – det er ikke warhammer. Mange krigsliveuniformer kunne godt gå an.

Voergaard foregår over 8 dage. Frivillige behøver ikke at deltage til hele arrangementet. Man kan overnatte på stedet – enten ved at låne gennem Voergaard eller evt. leje af TRoA.

Der er i begrænset omfang mulighed for at låne nogle kostumer af Voergaard.

BESLUTNING

Vi vil gerne støtte op omkring det, men vi tænker ikke det er TRoA som forening der er de bedste til at være mellemmand. Vi vil gerne formidle kontakt til de krigslive-orienterede grupper og foreninger, som vi tænker kunne være oplagte samarbejdspartnere – en del af dem allerede medlem af TRoA.

Daniel samler og skriver relevante kontaktoplysninger til pr@middelalderdage.dk.

11. POLITIK OM BEHANDLING AF POSITIVE BØRNEATTESTER

Ansvarlig: Jonathan

BESKRIVELSE

Jeg har fremsendt et nyt udkast til Politikken, som vi skal behandle og enten godkende eller give feedback til. Formålet med politikken er stadig at vi ikke skal finde ud af hvad vi skal gøre, hvis vi en dag får en positiv børneattest. Målet er en proces, der både beskytter vores forening og medlemmer, samtidig med at vi behandler personen med den positive børneattest ordentlig, og ikke låser bestyrelsen fast i uhensigtsmæssige beslutninger.

Min egen kommentar til politikken er, at det er en kompromisløsning, og derfor af praktiske hensyn ikke helt gør det jeg gerne vil have den til. Men jeg tror ikke vi kan finde en løsning der tilgodeser alles interesser.

Ud over selve politikens indhold synes jeg vi skal tage stilling til om den er i overensstemmelse med TRoAs vedtægter, og om vi stadig mener vi skal have en offentlig politik om dette emne.

ANBEFALING

Såfremt der ikke er andet feedback, ser jeg at vi enten kan godkende politikken som den er, eller droppe at have en politik om positive børneattester.

Jeg mener stadig det er relevant for fremtidige bestyrelser at have en politik de kan holde sig til, og anbefaler derfor at vi godkender politikken.

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



DISKUSSION

Vi vil gerne ændre en smule således:

Personer med positive børneattester ekskluderes fra foreningen og foreningens aktiviteter af bestyrelsen. Vedkomne kan derfor hverken opnå almindeligt medlemskab i foreningen, eller varetage frivillige opgaver på foreningens eller udvalgenes vegne.

Når der modtages en positiv børneattest, orienterer Kassereren i første omgang kun Formand og Næstformand. Disse tre går snarest muligt i dialog med den pågældende frivillige, for at høre vedkomnes side. Derefter bringer de en eksklusions-sag til næstfølgende bestyrelsesmøde. Ved eksklusion meddeles vedkomnes identitet til relevante udvalg og frivillige, i det omfang det er nødvendigt for at håndhæve eksklusionen.

Ændres til:

Når der modtages en positiv børneattest, orienterer Kassereren i første omgang kun Formand og Næstformand. Disse tre går snarest muligt i dialog med den pågældende frivillige, for at høre vedkomnes side. Derefter bringer de en eksklusions-sag til næstfølgende bestyrelsesmøde hvor udgangspunktet er eksklusion.

Ved eksklusion kan vedkommende hverken opnå almindeligt medlemskab i foreningen, eller varetage frivillige opgaver på foreningens eller udvalgenes vegne. Vedkomnes identitet meddeles til relevante udvalg og frivillige, i det omfang det er nødvendigt for at håndhæve eksklusionen.

BESLUTNING

Vi er enige om politikken. Kåre skriver ændringen ind og skriver den ind på hjemmesiden.

12. TABLETOPUDVALGETS ANMODNING OM BUDGETSTIGNING

Ansvarlig: Frederik

BESKRIVELSE

Som vi diskuterede til sidste møde har Tabletopudvalget anmodet om en stigning på 2000 kroner i deres budget til nye spillemåtter. Jeg har undersøgt følgende spørgsmål fra sidste møde - dog er nummer 2 ikke helt fyldestgørende besvaret, men jeg vil ikke desto mindre komme med en anbefaling:

- 1) Hvem er det der ønsker nye måtter og til hvad?
 - a. Det gør hele udvalget, da der ikke er nok måtter til at afholde den størrelse turneringer, som de ønsker.
- 2) Hvilken relation har det til de måtter der har været indkøbt ifbm. NTS hvoraf flere ikke længere er i TRoA? Det virker til at der er en misforståelse om, at TRoA specifikt har bedt om at få fjernet måtter.
 - a. Nogle af 40k måtterne har NTS lagt i deres depot (se opgaven i toppen). Det samme gælder også Legion, så vidt jeg forstår, men jeg kan tage fejl her. Moonstone er jeg usikker på, om vi nogensinde har ejet (eller om NTS overhovedet har haft til os), men jeg ved ikke, hvem jeg skal spørge.

ANBEFALING

Jeg mindes, at Tabletopudvalget fik brugt under halvdelen af sit budget sidste år, og jeg vil derfor anbefale, at vi ikke øger budgettet på nuværende tidspunkt, men i stedet lader dem tage pengene et andet sted fra i det nuværende budget. Hvis de ender med at mangle penge senere, fordi de har gjort det, så kan vi tage det til genovervejelse.

The Realm of Adventurers

Godthåbsgade 8A, 9400 Nørresundby, bestyrelsen@troa.dk



DISKUSSION

Der var en lang diskussion som gik i mange retninger og derfor ikke detaljeret er noteret.

Ifht. turneringer er det muligt at låne måtter fra NTS.

BESLUTNING

Vi har besluttet at udvide udvalgets budget med 2.000 DKK. Det gør vi ud fra en betragtning om, at vi har påtænkt at dele midlerne fra NTS i år ud til de involverede foreninger udenfor TRoA og dermed giver det også mening vi bruger en del internt i TRoA da det ikke giver mening at vi stiller vores eget udvalg dårligere end eksterne samarbejdspartnere.. Frederik orienterer udvalget.

13. LUKKET PUNKT

14. FAST LUKKET PUNKT

Ansvarlig: Ordstyrer

BESKRIVELSE

Dette er et fast, lukket punkt på møderne som er en lejlighed for bestyrelsen både til at vende ting i enrum hvis der er behov for, at diskutere noget uden det kommer ud i en bredere kreds og for at sikre, at når der kommer specifikke lukkede punkter på mødet, så håndteres de her uden det nødvendigvis er synligt for alle, at der er et lukket punkt der skal vendes.

Det vil som udgangspunkt altid være det sidste punkt på dagsordenen.